
Rada Miejska w Chęcinach

Protokół nr IV/2018

IV Sesja w dniu 21 grudnia 2018 
Obrady rozpoczęto 21 grudnia 2018 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:22 tego samego dnia.
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Szczepanik.

Spoza Rady Miejskiej w posiedzeniu uczestniczyli:
Starosta kielecki Pan Mirosław Gębski, 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Robert Jaworski wraz z pracownikami, 
Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy, 
Sołtysi oraz Przewodniczący Zarządów Osiedlowych, 
Dyrektor Ośrodka Zdrowia Pani Małgorzata Wojtczak, 
Dyrektorzy Szkół z terenu Gminy i Miasta Chęciny 
(lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Przed  przystąpieniem  do  formalnej  części  posiedzenia,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej
nawiązując  do  tragedii  jaka  wydarzyła  się  dzień  wcześniej  na  terenie  Czech,  gdzie  w  wybuchu
kopalni  życie  straciło  11 naszych rodaków, poprosił  zgromadzonych o powstanie i  uczczenie ich
pamięci minutą ciszy. 

Po  dopełnieniu  ceremonii  powitalnych,  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził  na
podstawie  załączonej  listy  obecności  oraz  przeprowadzonego  głosowania  imiennego,  że  spośród
15 osobowego składu Rady Miejskiej, w posiedzeniu bierze udział 15 członków, co stanowi pełny
ustawowy skład  Rady Miejskiej.  Oznacza  to,  iż  posiedzenie  jest  prawomocne  do podejmowania
obowiązujących uchwał i wniosków.
Głosowano w sprawie:
stwierdzenia quorum
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Małgorzata 
Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 
Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przed  przystąpieniem  do  zatwierdzenia  proponowanego  porządku  obrad  Przewodniczący
obrad  udzielił  głosu  Panu  Staroście  Mirosławowi  Gębskiemu,  który  pogratulował  wyboru  na
kolejną  kadencję  Burmistrzowi  Panu  Robertowi  Jaworskiemu  oraz  złożył  życzenia  świąteczne
zebranym gościom oraz mieszkańcom gminy. Następnie głos zabrał Burmistrz Gminy i Miasta Pan
Robert  Jaworski również  gratulując  Panu  Staroście  zaszczytnej  funkcji  i  składając  życzenia
świąteczne.

Następnie Przewodniczący obrad przedstawił proponowane brzmienie porządku obrad:
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad.
2. Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 07.12.2018 r.
3. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z działalności za okres między sesjami.
4. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z działalności za okres między sesjami.

a) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Chęciny – druk nr 1



b)  zmiany uchwały  Rady  Miejskiej  Nr 365/LV/17  z  dnia  21  grudnia  2017 r.  w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Chęciny na lata 2018-2029 – druk nr 2
c) zmiany uchwały Rady Miejskiej w Chęcinach Nr 361/LV/17 z dnia 21 grudnia 2017 r.
w sprawie  określenia  stawek  dotacji  przedmiotowej  dla  zakładu  budżetowego  Gminy
Chęciny – druk nr 3
d)  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019 na terenie Gminy Chęciny –
druk nr 4
e) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego – druk nr 5
f) udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego – druk nr 6
g)  określenia  stawek dotacji  przedmiotowej  dla  zakładu  budżetowego Gminy Chęciny  –
druk nr 7
h) uchwalenia budżetu gminy Chęciny na 2019 rok – druk nr 8
i) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Chęciny na lata 2018-2030 – druk nr 9
j)  ustalenia  wysokości  opłaty  za  wpis  do  rejestru  żłobków  i  klubów  dziecięcych
prowadzonego przez Burmistrza Gminy i Miasta Chęciny – druk nr 10
k) ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Samorządowym prowadzonym przez Gminę
Chęciny,  maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienie  oraz  warunków  zwolnienia  od
ponoszenia tych opłat – druk nr 11
l) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami
– druk nr 12
m)  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  13  "Studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego Gminy Chęciny" – druk nr 13
n) sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 6"Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego Miasta Chęciny" – druk nr 14.

5. Sprawy organizacyjne - wnioski i zapytania.
6. Zamknięcie obrad sesji.

W trakcie  podjętej  dyskusji  nad  treścią  przedstawionego  porządku  obrad,  zabierając  głos
Burmistrz Gminy i Miasta zgłosił formalne wnioski o  dodatkowe włączenie do porządku obrad: 

1) w pkt.  4  lit.  h  dot.  uchwalenia  budżetu  na  2019  rok  dodać ppkt.  w brzmieniu:
rozpatrzenie wniesionych autopoprawek (treść autopoprawek otrzymali wszyscy Radni)

2) projektów uchwał w sprawie:
-  uchwalenia  wieloletniego  programu  osłonowego  Gminy  Chęciny  „Posiłek  w szkole
i w domu” na lata 2019 – 2023 w brzmieniu stanowiącym druk nr 15 
-  podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego  do  świadczenia  pieniężnego
z pomocy społecznej  w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i żywności  dla osób
objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 –
2023 w brzmieniu stanowiącym druk nr 16.
Kontynuując obrady Przewodniczący Rady potwierdził,  iż wszyscy Radni  otrzymali  drogą

elektroniczną  projekty uchwał proponowane do dodatkowego włączenia  do porządku obrad wraz
z ich uzasadnieniem.

Wobec  braku  zgłoszenia  dalszych  wniosków  Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie
w sprawie przyjęcia porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Małgorzata 



Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 
Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

2. Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 07.12.2018 r.

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
Zatwierdzenie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 07.12.2018 r.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15) 
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Małgorzata 
Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 
Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

3. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta z działalności za okres między sesjami.

Treść sprawozdania stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

4. Rozpatrzenie projektów uchwał:

a) projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Chęciny na 2018 rok - 
druk nr 1

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Chęciny na 2018 r. - druk nr 1
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Małgorzata Karkocha, Tomasz 
Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, 
Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Edyta Jarząbek

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 16/IV/18 stanowi załącznik do protokołu.

b) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 365/LV/17 z dnia 21 grudnia
2017 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Chęciny na lata 2018 -
2029 - druk nr 2

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr 365/LV/17 z dnia 21 grudnia 2017 r. w sprawie Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Chęciny na lata 2018 - 2029 - druk nr 2



Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Małgorzata Karkocha, Tomasz 
Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, 
Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Edyta Jarząbek

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 17/IV/18 stanowi załącznik do protokołu. 

c)  projekt uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  Rady Miejskiej  w Chęcinach Nr 361/LV/17
z dnia  21  grudnia  2017  r.  w sprawie  określenia stawek  dotacji  przedmiotowej dla  zakładu
budżetowego Gminy Chęciny - druk nr 3

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Rady Miejskiej w Chęcinach Nr 361/LV/17 z dnia 21 grudnia 2017 r. w sprawie
określenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Gminy Chęciny - druk nr 3. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Małgorzata 
Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 
Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 18/IV/18 stanowi załącznik do protokołu. 

d) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019 na terenie Gminy
Chęciny - druk nr 4

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2019 na terenie Gminy Chęciny - druk nr 4 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Małgorzata 
Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 
Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 19/IV/18 stanowi załącznik do protokołu. 



e)  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu  Kieleckiego  –
druk nr 5

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego - druk nr 5. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Małgorzata 
Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 
Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 20/IV/18 stanowi załącznik do protokołu. 

f) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego - druk nr 6

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego - druk nr 6. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Małgorzata 
Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 
Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 21/IV/18 stanowi załącznik do protokołu. 

g)  określenia  stawek  dotacji  przedmiotowej  dla  zakładu  budżetowego  Gminy  Chęciny  –
druk nr 7

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
określenia stawek dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Gminy Chęciny - druk nr 7 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Edyta Jarząbek, Małgorzata Karkocha, Tomasz 
Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, 
Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Waldemar Jach

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 22/IV/18 stanowi załącznik do protokołu. 



h) projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Chęciny na 2019 rok - druk nr 8

W dyskusji wzięli udział:
-  radny  Cezary  Mielczarz: wyraził  życzenie,  aby wszystkie  zadania,  które  zostały  wpisane  do
uchwały  zostały  zrealizowane,  a  następnie  zaapelował  do  pozostałych  Radnych,  aby  również
głosowali za uchwaleniem budżetu.
-  radna  Zofia  Stokowiec: wiemy,  że  każdy  chciałby  mieć  jeszcze  więcej  zadań  wpisanych  do
budżetu, ale zdajemy sobie sprawę, że Gmina dysponuje określonym budżetem i uchwała musi być
przygotowana w sposób zrównoważony.
-  Burmistrz  Gminy  i  Miasta  Pan  Robert  Jaworski: moją  intencją  i  marzeniem  jest  to,  aby
wszystkie wnioski zgłaszane do budżetu były realizowane. Zarówno ja, jak i każdy pracownik urzędu
dołożymy wszelkich starań, aby zadania wpisane do uchwały zostały w całości zrealizowane. Przy
naszych możliwościach finansowych nie ukrywam, że nie jesteśmy w stanie zrealizować wszystkich
wniosków, zarówno ze względów finansowych jak i formalnych. Często wnioski wymagają długich
procesów uregulowań prawnych. Stworzyliśmy budżet zrównoważony, musieliśmy wziąć pod uwagę
również środki zewnętrzne jakie pozyskujemy.  Wsparcie ze środków unijnych określonych zadań,
pozwala  na  zaoszczędzenie  środków  na  pozostałe  zdania  realizowane  z  własnych  środków,  ale
również  zadania  realizowane  przy  dofinansowaniu  unijnym narzucają  na  nas  terminy,  z  których
musimy się wywiązać.
- radny Waldemar Jach: w przeciwieństwie do radnej Pani Zofii Stokowiec nie uważam, że budżet
na  2019  rok  jest  zrównoważony  i  wyrównujący  szanse.  Ważne  jest,  aby  uchwalony  budżet  był
realistyczny, a naszym zadaniem jako radnych w pięcioletniej kadencji jest to, aby dyskutować o tym,
aby kolejne budżety były jak najbardziej zrównoważone.
-  radny  Kazimierz Łebek: Osobiście uważam, że ważne są wszystkie zadania,  nie tylko te duże
inwestycje,  ale  również te zadania  drobne, poprawiające komfort  życia  wszystkich mieszkańców.
Mam tu na myśli osoby starsze, którym winniśmy pomoc. Ewenementem jest, że dzisiaj w Ostrowie,
po wycofaniu się przewoźników, osoby starsze nie mają możliwości dojazdu do ośrodka zdrowia. I tu
zwracam się do kolegów i koleżanek radnych oraz do Państwa sołtysów, abyśmy wspólnie znaleźli
sposób jak temu zaradzić.
- radna Zofia Stokowiec: Ja uważam, że wszystkie zadania są przemyślane. W moim okręgu też są
zadania, które są priorytetowe np. chodnik na ulicy Zelejowej czy Sitkówce, ale mając na uwadze
fakt,  że  projektowana  jest  kanalizacja,  to  nie  byłoby  rozsądne  robić  chodniki  przed  kanalizacją.
Patrzmy na zadania pod kątem celowości i prawidłowo wykorzystanych środków.

Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia autopoprawek w projekcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Chęciny na 
2019 rok - druk nr 8 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Małgorzata Karkocha, Tomasz 
Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, 
Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Edyta Jarząbek

Głosowano w sprawie:
uchwalenia budżetu gminy Chęciny na 2019 rok - druk nr 8 



Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Małgorzata Karkocha, Tomasz 
Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, 
Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Edyta Jarząbek

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 23/IV/18 stanowi załącznik do protokołu. 

i) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Chęciny na lata 2018 - 2030 - druk nr 9

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Chęciny na lata 2018-2030 - druk nr 9 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Małgorzata Karkocha, Tomasz 
Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, 
Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Edyta Jarząbek

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 24/IV/18 stanowi załącznik do protokołu.

Radny Cezary Mielczarz zgłosił wniosek formalny o 10 minut przerwy.

j) ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych prowadzonych
przez Burmistrza Gminy i Miasta Chęciny - druk nr 10

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych prowadzonego przez 
Burmistrza Gminy i Miasta Chęciny - druk nr 10 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Małgorzata 
Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 
Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 25/IV/18 stanowi załącznik do protokołu.



k) ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Samorządowym prowadzonym przez  Gminę
Chęciny,  maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienie  oraz  warunków  zwolnienia  od
ponoszenia tych opłat - druk nr 11

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Samorządowym prowadzonym przez Gminę Chęciny, 
maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków zwolnienia od ponoszenia tych opłat -
druk nr 11 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Małgorzata 
Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 
Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 26/IV/18 stanowi załącznik do protokołu.

l) przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami - 
druk nr 12

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi opiekunami - druk nr 12 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Małgorzata 
Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 
Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 27/IV/18 stanowi załącznik do protokołu. 

m)  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  13  "Studium  uwarunkowań  i  kierunków
zagospodarowania przestrzennego Gminy Chęciny" - druk nr 13

W dyskusji wzięli udział:
-  radny  Dariusz  Dudek: Kwestia  poszerzenia  granic  kopalni  Jaźwica  jest  kwestią  interesującą
lokalne społeczeństwo, sam jeszcze nie wiem jakie zająć stanowisko i prosiłbym radnego Radkowic
i Panią Sołtys o zabranie głosu. Z jednej strony kopalnia odprowadza wysokie podatki do budżetu
gminy, zatrudnia mieszkańców, ale trzeba też zrozumieć interes tych mieszkańców, którzy graniczą
z zakładem i ich środowisko i bezpieczeństwo jest dla nas ważne. W interesie wnioskodawcy jest
poszerzenie granic kopalni, a my jako radni musimy wyważyć swoje stanowisko.
-  radna  Zofia  Stokowiec: ja  również  mam  dylemat  w  sprawie  kopalni.  Pomimo  opłat  jakie
przedsiębiorstwo  wnosi  do  budżetu  i faktu,  że  zatrudnia  naszych  mieszkańców,  wiem  jakie  jest
uciążliwe dla  mieszkańców Sitkówki.  Podczas  spotkania  roboczego Rady przedstawiciel  kopalni,
który był obecny nie przekonał mnie, że działania które podejmują jako zakład do poprawy jakości



życia i środowiska przynoszą oczekiwane efekty dla mieszkańców.
- radny Kamil Prędota: Stajemy dzisiaj jako Rada przed bardzo trudną decyzją, ponieważ Kopalnia
Jaźwica  chce  rozszerzyć  swoją  działalność  wydobywczą  na  terenie  miasta  Chęciny  oraz  wsi
Radkowice.  Biorąc pod uwagę fakt, że planowana jest obwodnica Radkowic i Brzezin w bliskim
sąsiedztwie,  widziałbym  to  tak,  aby  najpierw  zaprojektować  obwodnicę,  a  później  rozszerzyć
ewentualną działalność kopalni, tak aby nie zagroziła nam w strategicznej dla nas inwestycji. Proszę
o odniesienie się Pana Burmistrza oraz Pana Przewodniczącego.
-  Pani Marianna Pawłowska: Sołtys msc. Radkowice zaproponowała, aby najpierw zorganizować
spotkanie informacyjne z mieszkańcami, a następnie podejmować uchwały.
-  radny  Tomasz Szczepanik: Drodzy Państwo, nie czarujmy się, że tego typu instytucje są mile
widziane przez społeczeństwo i sąsiednich mieszkańców. Ludzie chcą mieć czysto, a wiadomo jakie
uciążliwości niesie za sobą taki zakład. Wiem, że gro mieszkańców jest niezadowolona z pomysłu
rozszerzenia wydobycia, ale naturalne jest też to, że dyrekcja kopalni dba o swój interes finansowy
i zatrudnienie dla pracowników. Niemniej jednak, ja będę głosował przeciwko.
-  Pani Marianna Pawłowska
-  Burmistrz Gminy i Miasta Pan Robert Jaworski: Zdaję sobie sprawę z negatywnych skutków
jakie dla środowiska i mieszkańców niesie bliskie sąsiedztwo kopalni. Natomiast jesteśmy gminą, na
terenie której funkcjonują już kopalnie.  ŚKSM ma tradycję 140 lat,  przynosi wpływy do budżetu
gminy  i  zatrudnia  wielu  naszych  mieszkańców.  Nie  jestem adwokatem tej  kopalni,  ale  musimy
pamiętać,  że  my jako  Urząd  musimy  wdrażać  obowiązujące  procedury,  aby  nam nie  zarzucono
opieszałości.  Przedstawiciele  kopalni  prezentują  zdanie,  że  jeżeli  nie  zostaną  podjęte  kroki
zmierzające do realizacji wniosku istnieje ryzyko, że kopalnia zostanie unieruchomiona. Nie może się
to  jednak  odbyć  kosztem  mieszkańców,  bo  to  ich  interes  jest  dla  nas  najważniejszy.  Naszym
zadaniem  jest  podjąć  wyważoną  decyzję.  Omawiana  uchwała  jest  uchwałą  inicjującą  wszelkie
działania  i na  tym etapie  nie  wymaga  jeszcze  konsultacji  społecznych.  Konsultacje  społeczne  są
niezbędne i są przewidziane na dalszym etapie postępowania.
Jeżeli  chodzi o obwodnicę Radkowic, uznaliśmy,  że musimy zabezpieczyć interesy gminy dla tej
strategicznej  inwestycji.  Zostało  zorganizowane  spotkanie,  na  które  zaprosiliśmy  Dyrekcję  Dróg
Wojewódzkich oraz urbanistów, którzy mogą pracować nad studium uwarunkowań, aby wyznaczyć
bezpieczną strefę działalności kopalni, tak, aby wywołanie tej uchwały inicjującej w żaden sposób nie
zablokowało  prac  projektowych,  czy  w  późniejszym  czasie  uzyskania  pozwolenia  na  budowę
obwodnicy  Radkowic.  Musimy  podjąć  wyważoną  decyzję,  która  zabezpieczy  interesy  zarówno
wszystkich mieszkańców, jak i przedsiębiorców, którzy odprowadzają podatki do budżetu gminy. Nie
możemy też decyzji odkładać w nieskończoność. Proszę też Kierownika Referatu Budownictwa Pana
Kasińskiego, aby wytłumaczył Państwu procedurę, którą omawiana uchwała zapoczątkuje.
-  Pan  Jerzy  Kasiński  Kierownik  Referatu  Inwestycji  Budownictwa  i  Drogownictwa: Jeżeli
podejmiecie  Państwo  decyzję  o  podjęciu  uchwały  dotyczącej  sporządzenia  zmiany  studium
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Chęciny,  to   czynności  są
następujące:  po  wyborze  biura  projektowego  urbanistów,  będzie  przygotowana  prognoza
oddziaływania  na  środowisko,  która  będzie  uzgadniana  m.  in.  w  Regionalnej  Dyrekcji  Ochrony
Środowiska. Następnie opracowane dokumenty zostaną przekazane do dalszych uzgodnień do około
trzydziestu instytucji właściwych co do przedmiotu sprawy. Następnie zostaną podane do publicznej
wiadomości oraz wyznaczone terminy, w których można będzie dokonać wglądu w dokumentację.
Kolejno będą wyznaczone terminy na składanie wniosków i uwag do studium. Każdy wniosek będzie
podlegał  głosowaniu  przez  Radę  Miejską.  Po  uchwaleniu  studium,  wojewoda  ma  30  dni  na
rozstrzygnięcie  nadzorcze  i  dopiero  po  tym  terminie  można  będzie  przystąpić  do  tworzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.



Głosowano w sprawie:
przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 13 "Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Chęciny" - druk nr 13 
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (4) Dariusz Dudek, Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Zdzisław Treliński
PRZECIW (3) Małgorzata Habik, Cezary Mielczarz, Tomasz Szczepanik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Kazimierz Łebek, 
Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 28/IV/18 stanowi załącznik do protokołu. 

n) sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 6 "Studium uwarunkowań i kierunków
zagospodarowania przestrzennego Miasta Chęciny" - druk nr 14

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 6"Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Chęciny" - druk nr 14 
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5) Dariusz Dudek, Edyta Jarząbek, Małgorzata Karkocha, Tomasz Lasa, Zdzisław Treliński
PRZECIW (3) Małgorzata Habik, Cezary Mielczarz, Tomasz Szczepanik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Kazimierz Łebek, Małgorzata Pniewska, 
Kamil Prędota, Zofia Stokowiec, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 29/IV/18 stanowi załącznik do protokołu. 

o) uchwalenia wieloletniego programu osłonowego Gminy Chęciny „Posiłek w szkole i w domu”
na lata 2019 – 2023 – druk nr 15

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
uchwalenia wieloletniego programu osłonowego Gminy Chęciny „Posiłek w szkole i w domu” na lata
2019 – 2023 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Małgorzata 
Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 
Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 30/IV/18 stanowi załącznik do protokołu.

p)  podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego  do  świadczenia  pieniężnego
z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i żywności dla osób objętych



wieloletnim  rządowym  programem  „Posiłek  w szkole  i  w  domu”  na  lata  2019  –  2023  –
druk nr 16

Brak zgłoszeń do dyskusji.
Głosowano w sprawie:
podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego  do  świadczenia  pieniężnego  z  pomocy
społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Dudek, Małgorzata Habik, Jarosław Idziak, Waldemar Jach, Edyta Jarząbek, Małgorzata 
Karkocha, Tomasz Lasa, Kazimierz Łebek, Cezary Mielczarz, Małgorzata Pniewska, Kamil Prędota, 
Zofia Stokowiec, Tomasz Szczepanik, Zdzisław Treliński, Marian Woś

Przyjęta uchwała oznaczona numerem 31/IV/18 stanowi załącznik do protokołu.

5. Sprawy organizacyjne - wnioski i zapytania.

W dyskusji wzięli udział:
-  radny  Cezary Mielczarz: Na poprzedniej  sesji  zachęciłem Państwa do akcji  charytatywnej  na
rzecz mieszkańca naszej gminy. Zebraliśmy 900 zł, które zostały przekazane do Szkoły Podstawowej
w Chęcinach na akcję Szlachetna Paczka i z tych pieniędzy została zakupiona pralka. Jeszcze raz
wszystkim Państwu, którzy złożyli datek serdecznie dziękuję.
- Pan Tomasz Żelichowski Dyrektor SP w Polichnie: Chciałem złożyć serdeczne gratulacje Panu
Burmistrzowi, Pani Skarbnik i wszystkim pracownikom, bo mamy dopiero grudzień, a Państwo już
uchwalili budżet na przyszły rok.

6. Zamknięcie obrad sesji.
Przewodniczący Rady Miejskiej potwierdzając wyczerpanie przyjętego porządku obrad, podziękował
wszystkim zebranym za udział w posiedzeniu i o godz. 12:22 zamknął posiedzenie Rady.

    Protokołowała:                                                                               Przewodniczył:
    Ewa Stępień                                                                              Tomasz Szczepanik

  Przewodniczący 
      Rady Miejskiej w Chęcinach


